
 

 

UDENRIGSMINISTERIET 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. S 
592 af 4. december 2013 til 
handels- og europaministeren 
stillet af Nikolaj Villumsen 
(EL). 

 

Spørgsmål nr. S 592 

Hvordan forholder ministeren sig til anbefalingerne fra en række forskere om, at den britiske 
regering burde arbejde for, at TTIP ikke kommer til at indeholde ISDS-ordningen set i lyset af 
de omfattende politiske og økonomiske konsekvenser, som denne ordning kan få for Storbri-
tannien uden at bringe væsentlige fordele?   

 

Svar  

Regeringen har ikke bemærkninger til forskeres evt. anbefalinger til andre landes regeringer 
vedrørende en EU/USA-frihandelsaftale.  

Det er i øvrigt ikke regeringens forventning, at en ISDS-ordning vil få omfattende, direkte ne-
gative politiske eller økonomiske konsekvenser. 
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S 592 endeligt svar 
Offentligt


